
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie verejného poriadku MZ mestskej časti Košice – Krásna 

z 11.12.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

  

Program :  

1.   Žiadosť o skrátenie stromov na susednom pozemku Regina Estočinová / Marek Oravec  

2.   Opakovaný podnet -neprimeraný hluk z tepelného čerpadla na susednom pozemku   

       Michal Hricišin / Dietrich Revický 

 

K bodu 1: 

Dňa 27.11.2024 bola na MÚ doručená žiadosť  pani Estočinovej z Keldišovej ulice o orez  

stromov na susednom pozemku patriacom Marekovi Oravcovi. Na rokovanie sa dostavili 

obidvaja účastníci.  Pani Estočinová uviedla, že stromy sú vysoké, presahujú na jej pozemok, 

obmedzujú výhľad a vytvárajú veľký tieň. Plot, pri ktorom sú vysadené nie je dostatočne 

pevný, čo môže byť nebezpečné. Snažila sa so susedom stretnúť a dohodnúť, písala mu SMS.  

Takisto má výhrady aj k chovu sliepok- šíria sa hlodavce a je smrad. 

Marek Oravec sa vyjadril k stavu – má v úmysle riešiť plot aj stromy. 

Záver : 

Marek Oravec sa vyjadril, že oreže tuje do júna 2025, cca do roka tuje  celkom odstráni 

a postaví nový plot. 

 

K bodu 2 : 

Dňa 14.1.2024 bol na MÚ doručený e-mail pána Hricišina, Vínna 44 o obťažovaní 

nadmerným hlukom z tepelného čerpadla, ktoré umiestnil sused v blízkosti jeho domu. Dňa 

2.2.2024 mu bola zaslaná odpoveď s odporúčaním, aby suseda oslovil písomne a navrhol 

dohodu o premiestnení čerpadla. Dňa 24.6.2024 pán Hricišin opakovane upozornil na 

neprimeraný hluk a v prílohe e-mailu zaslal výstup z odborného merania hluku certifikovanou 

firmou. Zasadnutia komisie sa zúčastnil Michal Hricišin. Dietrich Revický 6.12.2024 e-

mailom oznámil, že sa zasadnutia nebude môcť zúčastniť pre neprítomnosť. Michal Hricišin 

informoval, že sa snažil zo susedom dohodnúť bol ochotný prispieť k odstráneniu čerpadla. 

Dietrich Revický mu poslal technické podklady k zariadeniu. Čerpadlo je veľmi hlučné, 

umiestnené blízko domu, pod oknami. Predložil aj protokol z merania hluku vo vonkajšom 

prostredí vyhotovený firmou AUDITOR s.r.o. Nechce to riešiť súdnou cestou, je to zdĺhavé. 

So susedom sa ťažko komunikuje. 

Predseda komisie František Jurčo uviedol, že cieľom zasadnutí komisie je, aby sa účastníci 

dohodli. Pokiaľ k dohode nedôjde, odporúčajú obrátiť sa na príslušný orgán, v tomto prípade 

stavebný úrad. 

Záver: 

Michal Hricišin akceptoval odporúčanie a podá podnet na stavebný úrad. 

 

Košice- Krásna  12.12.2024 

Zapísala : Marta Petrušová                                                        

                                                              František Jurčo  

                     predseda komisie 


